
 

 

PROTOKÓŁ NR IX/2024 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 19 grudnia 2024 r. oraz 30 grudnia 2024 r. 

 

W sesji wzięli udział: 

• 15 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Iwona Warkocka – Wójta Gminy 

• Karol Żukowski – Zastępca Wójta Gminy 

• Agnieszka Żukowska – Sekretarz Gminy 

• Aleksandra Walawicz – Zastępca Skarbnika Gminy 

• Robert Krupa – Radca prawny  

• Anna Pietrzak – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 
2025-2036. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2025 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2024-2035. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla farmy wiatrowej wraz obszarem oddziaływania w obrębach Łabiszewo 
i Boguszyce w gminie Dębnica Kaszubska. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w obrębach Jawory i Budowo w gminie Dębnica Kaszubska. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/434/2023 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/61/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2025”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dębnica Kaszubska do realizacji ze środków 
Funduszu Solidarnościowego programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla 
Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025. 

16. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 



 

 

17. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Infrastruktury i Budżetu, 
b) Komisji Rewizyjnej, 
c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
d) Komisji Spraw Społecznych. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla farmy wiatrowej wraz obszarem oddziaływania w obrębach Łabiszewo 
i Boguszyce w gminie Dębnica Kaszubska. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w obrębach Jawory i Budowo w gminie Dębnica Kaszubska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/434/2023 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/61/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2025”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dębnica Kaszubska do realizacji ze środków 
Funduszu Solidarnościowego programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla 
Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za zagospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2024-2035. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 
2025-2036. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2025 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 



 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi w części dotyczącej 
organizacji ruchu i oznakowania drogi gminnej oraz przekazania skargi w części wydanego 
pozwolenia na budowę według właściwości. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie. 

21. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

22. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Infrastruktury i Budżetu, 
b) Komisji Rewizyjnej, 
c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
d) Komisji Spraw Społecznych. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1-2 

IX Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta o godzinie 8:39 przez Przewodniczącego 

Rady Gminy Bartłomieja Tutaka w sali konferencyjnej im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica 

Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono obecność wszystkich radnych i stwierdzono 

prawomocność obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że obrady Rady Gminy są nagrywane 

i transmitowany na żywo, wizerunek uczestników sesji zostanie wykorzystany podczas nagrywania 

sesji. 

Ad. 3 

Do porządku obrad zgłoszono następujące wnioski: 

1) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako 
punkt 16: Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
zagospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

2) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako 
punkt 17: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr I/7/2024 Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

3) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako 
punkt 18: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

4) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez przesunięcie projektów uchwał 
z punktu 5, 6, 7, 8 jako punkty odpowiednio: 15, 16, 17, 18. 

Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Rady poinformował o złożonych wnioskach 
zmieniających budżet gminy. Zadał pytanie na kiedy można spodziewać się ich ujęcia w projekcie. 
Zaproponował, aby radni przyjęli wnioski do projektu, a następnie je omówili. Zaproponował również 
przeniesienie punktu 5 i 6 na koniec procedowanych uchwał. Radni mogą dyskutować o wnioskach, 
gdy znajdą się w porządku obrad. 



 

 

Zaproponowano przeprowadzenie dyskusji nad wnioskami przed ich wprowadzeniem do budżetu. 
Niektóre wnioski będą powieleniem zapisów ujętych w projekcie m.in. budowa świetlicy 
w Dobieszewie, remont parkietu w Zespole Szkolno-Przedszkolnym. Podczas posiedzenia wspólnego 
wszystkich komisji Rady Gminy nie zgłoszono wniosków, nie przeprowadzono nad nimi dyskusji. Radni 
chcieliby mieć możliwość zapoznania się z zagadnieniami. Wójt Gminy poinformowała, że urząd gminy 
pozostaje przy przedłożonym projekcie uchwały, który trafił do Rady Gminy. 

Zarządzono głosowanie nad pierwszym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania drugi wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad trzecim wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania trzeci wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad czwartym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania trzeci wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, 
Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Elżbieta Stawicka, Mateusz 
Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem porządku 
obrad po zmianach. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został zatwierdzony. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 4 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono żadnych uwag, wobec tego protokół został 
przyjęty w treści przesłanej radnym. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla farmy wiatrowej wraz obszarem oddziaływania w obrębach Łabiszewo i Boguszyce 

w gminie Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały umożliwia 

przystąpienie do przeprowadzenia konsultacji i całej procedury związanej z inwestycją. W związku 

z brakiem zgłoszeń do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (13): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Jarosław 
Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, 
Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 



 

 

PRZECIW (1): Wioleta Jabłońska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Rafał Knitter 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/103/2024 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębach Jawory i Budowo w gminie Dębnica Kaszubska, 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Radny Marian Batóg zwrócił się z pytaniem czy na wskazanym terenie zostały przeprowadzone 

konsultacje społeczne. Udzielono odpowiedzi, że projekt uchwały daje możliwość przystąpienia do 

wszelkich formalnych procedur związanych z inwestycją, w tym do przeprowadzenia konsultacji 

społecznych. Uchwała jest uchwałą intencyjną o przystąpieniu do sporządzenia planu miejscowego. Po 

podjęciu uchwały urząd gminy ma obowiązek w ciągu 30 dni zorganizować konsultacje społeczne. 

Konsultacje będą zorganizowane i poprzedzone ogłoszeniem w prasie i w mediach. Planowany termin 

konsultacji to dzień między 13 a 16 stycznia. Wobec braku dalszych zgłoszeń do zabrania głosu 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam 

Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, 

Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Marian Batóg, Wioleta Jabłońska, Rafał Knitter 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/104/2024 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały dotyczy przekazania dla Powiatu 

Słupskiego środków w wysokości 180 000 zł, z przeznaczeniem na organizację publicznego transportu 

na terenie gminy. Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA:15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 



 

 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/105/2024 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/434/2023 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały dotyczy modernizacji drogi 

powiatowej nr 1174G na odcinku od drogi wojewódzkiej 210 do miejscowości Krzynia. Zmianie ulega 

wysokość środków przeznaczonych na ten cel. Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA:15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/106/2024 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/61/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/107/2024 i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 

2025”, stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Radny Ireneusz Ziółkowski krótko omówił projekt uchwały informując o wyodrębnionych środkach na 

koniec 2024 roku, związanym z programem. Kwota przeznaczona na realizację programu wynosi 

160 000 zł. Radni zadali pytanie czy zaplanowana kwota w wysokości 10 000 zł jest wystarczająca na 

przeciwdziałanie narkomanii. Udzielono odpowiedzi, że środki zaplanowane w programie są 

wystarczające, dodatkowo kwota ulegnie zwiększeniu po wpłynięciu środków tzw. „małpkowych”.  

Jest tak, że zadania się przeplatają i jednocześnie realizowana jest profilaktyka przeciwko 

alkoholizmowi i narkomanii. 

Radny Rafał Knitter złożył wniosek formalny o zmianę w punkcie 7c „Harmonogramu realizacji…” 

o zwiększenie wynagrodzenia dla Przewodniczącego Komisji o 100 zł brutto i dla 

Wiceprzewodniczącego Komisji o 50 zł brutto. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w celu zmiany treści projektu uchwały. 

Przerwa trwała w godzinach 9:38 – 9:54. 

Po przerwie przystąpiono do głosowania nad podjęciem zmienionego projektu uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 



 

 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/108/2024 i stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dębnica Kaszubska do realizacji ze środków 

Funduszu Solidarnościowego programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla 

Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025, stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/109/2024 i stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za zagospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że w związku ze zmianą stawki za odpady 

konieczne jest zmiana wzoru deklaracji. Tego projektu uchwały zabrakło przy podejmowaniu uchwały 

określającej stawki opłat. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 



 

 

PRZECIW (1): Adam Krycki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/110/2024 i stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały zmieniający uchwałę 

nr I/7/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

stanowiący załącznik nr 31 do protokołu, zawiera zapis w punkcie 6 o dopisaniu radnego Mateusza 

Szerlowskiego do pracy w komisji. 

Radny Marcel Formela zaproponował wstrzymanie się z podejmowaniem uchwały, z uwagi na to, że 

został opublikowany nowy statut gminy, który określa nowe komisje. Składy osobowe komisji ulegną 

zmianom. Na kolejnej sesji będzie ustalany skład osobowy poszczególnych komisji, dlatego też warto 

będzie przełożyć tę uchwałę do tego czasu.  

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad punktu 

13: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę I/7/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i nieprocedowaniu go na sesji. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (1): Marian Batóg 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5): Michał Budzich, Kamil Horuń, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Ireneusz 

Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że w przerwie obrad radca prawny 

zaproponował zmianę zapisu § 1 projektu uchwały na „Uznaje się skargę złożoną w dniu 7 października 

2024 r. przez (anonimizacja) za częściowo zasadną tj. w części braku właściwego nadzoru nad 

procedurą egzekucyjną związaną z obsługą systemu komputerowego, a także zbyt późnej reakcji na 

zgłoszone nieprawidłowości przez zainteresowanego. W pozostałym zakresie skarga jest niezasadna.”. 

Treść uzasadnienia zawiera ten zapis, nie był zawarty w sentencji uchwały. Wobec braku zgłoszeń do 

zabrania głosu zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6 



 

 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Elżbieta Stawicka, Mateusz 

Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu 

Radny Marcel Formela poinformował, że skarga została złożona w lipcu 2024 roku przez osobę, na 

którą błędnie zostało wystawione upomnienie o niezapłaconej racie podatku. Skarżący od dawna nie 

jest właścicielem nieruchomości, system źle przypisał obowiązek płatności. Pracownik został o tym 

poinformowany, jednak w systemie nie zostało to wycofane. Żona skarżącego, po pobraniu środków 

z rachunku bankowego, zwróciła się do urzędu z informacją o nieprawidłowościach. Pisma prostujące 

i wycofujące egzekucję zostały przekazane do urzędu skarbowego. Po przeanalizowaniu sprawy 

i przekazanych dokumentów przez komisję pojawiły się wątpliwości czy zajęcie rachunku miało 

miejsce. Komisja stwierdziła, że reakcja na zgłoszenie powinna być szybsza, w tym zakresie skarga jest 

zasadna. W pozostałym zakresie, dotyczącym zniszczenia wizerunku skarżącego, komisja uznała skargę 

za niezasadną. 

Przewodniczący Rady Gminy wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu zarządził głosowanie nad 

podjęciem zmienionego projekt uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Elżbieta Stawicka, Mateusz 

Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/111/2024 i stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

W godzinach 10:17 – 10:49 trwała przerwa w obradach. Obrady wznowiono o 10:49, aby 

poinformować o konieczności przedłużenia przerwy, która trwała do godziny 11:48. 

Po wznowieniu obrad i przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad złożono wniosek 

formalny o zmianę porządku obrad poprzez przeniesienie projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2024 rok jako punkt 14, a także złożono wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad poprzez przeniesienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2024-2035 jako punkt 15. 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania drugi wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok, stanowi załącznik nr 39 do 

protokołu. 

Do projektu uchwały złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie zmiany 

w budżecie gminy na 2024 rok zgodnie z treścią projektu przedstawionego podczas sesji w dniu 

19.12.2024 r. (autopoprawka). 

Kolejnym wnioskiem był wniosek formalny o zmianę treści projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2024-2035 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania drugi wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Następnie zarządzono głosowanie nad podjęciem zmienionego projektu uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/112/2024 i stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 

na lata 2024-2035, stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Radna Elżbieta Stawicka wygłosiła oświadczenie, że w miejscowości Podwilczyn jest potrzeba 

wybudowania świetlico-remizy, gdyż obecna remiza jest w ciężkim stanie. Komisja ma zaplanowaną 

wizję w terenie, chciałaby, aby uwzględniła ona sprawdzenie tego budynku oraz na przyszłość 

zabezpieczyć kwotę około 30 000 zł na dokumentację.  

Przewodniczący Rady gminy Bartłomiej Tutak wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu zarządził 

głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/113/2024 i stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o przerwanie sesji 

i kontynuowanie jej w dniu 30.12.2024 r. od godz. 8:30. Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu 

zarządzono głosowanie. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4 

ZA (11): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak,  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Kamil Horuń, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że sesja została przerwana i będzie 
kontynuowana w tym samym miejscu w dniu 30 grudnia 2024 r. o godz. 8:30. Obrady przerwano o 
godzinie 12:08. 

 

Dnia 30 grudnia 2024 r. od godz. 8:39 sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została wznowiona. W tym 
dniu w sesji uczestniczyli: 

• 15 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Iwona Warkocka – Wójta Gminy 

• Karol Żukowski – Zastępca Wójta Gminy 

• Agnieszka Żukowska – Sekretarz Gminy 

• Renata Protasewicz – Skarbnik Gminy 

• Robert Krupa – Radca prawny  

• Piotr Reszka – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnicy Kaszubskiej 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że sesja jest nagrywana i transmitowana, 

a uczestnicząc w niej wyrażana jest zgoda na przetwarzanie danych osobowych, w tym wizerunku. 

Poinformował również, że od czasu ostatnie sesji pracowano nad stanowiskiem związanym 

z projektem budżetu. Do porządku obrad złożono wnioski formalne: 

1) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 

18: Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 



 

 

2) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 

19: Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi w części dotyczącej 

organizacji ruchu i oznakowania drogi gminnej oraz przekazania skargi w części wydanego 

pozwolenia na budowę według właściwości. 

3) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 

20: Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie. 

4) Wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2025-2036, zgodnie z treścią przedstawioną na 

sesji w dniu 30.12.2024 r. (autopoprawka). 

5) Wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dębnica Kaszubska na 2025 rok, zgodnie z treścią przedstawioną na sesji w dniu 30.12.2024 r. 

(autopoprawka). 

Przystąpiono do głosowań wniosków formalnych. 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania drugi wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania trzeci wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 



 

 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

Skarbnik Gminy zapoznała z treścią autopoprawki do budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2025 rok. 

Jest ona związana z Wieloletnią Prognozą Finansową na lata 2025-2036. 

W godzinach 8:56 – 9:14 trwała przerwa w obradach. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Kinga Schorzman zadała pytanie czy zaplanowane środki 

w wysokości 70 000 zł z przeznaczeniem na remont trybuny i umieszczenie szyldu dotyczy obiektu 

w Dębnicy Kaszubskiej. Potwierdzono, że zapisy dotycząc obiektu stadionu w Dębnicy Kaszubskiej. 

Radny Kamil Horuń poprosił o przedstawienie szczegółów przeznaczenia środków na ul. Kamienną, 

Różaną i Tulipanową. Udzielono odpowiedzi, że środki są aktualizacją środków przyjętych na realizację 

inwestycji. 

W wyniku zarządzonego głosowania czwarty wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania piąty wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 



 

 

Treść autopoprawki do budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2025 rok stanowi załącznik nr 53 do 

protokołu. 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 

2025-2036, stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poprosił o przedstawienie informacji związanych 

z projektowaną świetlicą w Dobieszewie. Udzielono informacji, że do końca marca 2025 roku ma 

zostać przedstawiona ostateczna forma projektu, z uwzględnieniem zabezpieczeń ppoż. Po 

przedłożeniu projektu będzie można przystąpić do dalszych prac. Wobec braku zgłoszeń do zabrania 

głosu, zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/114/2024 i stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2025 rok, stanowi 

załącznik nr 57 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak, wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu, zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/115/2024 i stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 



 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi, stanowi załącznik nr 60 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że komisja rozpatruje skargi w kolejności 

ich wpływu, wobec tego niezbędne jest wydłużenie terminu rozpatrzenia skargi, aby zachować 

procedury. W tym przypadku termin zostanie wydłużony do 28 lutego 2025 r. Skarżący zostanie 

poinformowany o terminie przedłużenia skargi. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/116/2024 i stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi w części dotyczącej 

organizacji ruchu i oznakowania drogi gminnej oraz przekazania skargi w części wydanego pozwolenia 

na budowę według właściwości, stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że termin rozparzenia skargi zostanie 

wydłużony do 28 lutego 2025 r., część skargi złożonej przez mieszkańca dotyczącej wydanego 

pozwolenia na budowę należy przekazać zgodnie z właściwością do Rady Powiatu Słupskiego. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/117/2024 i stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 



 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie, stanowi załącznik nr 66 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały jest wynikiem pracy 

Komisji Spraw Społecznych oraz Ośrodka Pomocy Społecznej. Projekt zakłada zmianę w widełkach 

przyznawania pomocy dla mieszkańców najbardziej potrzebujących. 

Radna Elżbieta Stawicka poinformowała, że propozycja pozwoli na zapewnienie większej dostępności 

usług opiekuńczych dla mieszkańców, którzy tego potrzebują. Wyraziła nadzieję na pozytywne 

głosowanie przez radnych. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr IX/118/2024 i stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 

Ad. 21 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 69 do 

protokołu.  

Ad. 22 

a) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Adam Krycki poinformował, że Komisja 

spotkała się na posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. 

b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcel Formela poinformował, że Komisja spotkała 
się na posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. 

c) Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Wioleta Jabłońska poinformowała, 
że Komisja w okresie międzysesyjnym nie spotkała się. 

d) Przewodniczący Komisji Spaw Społecznych radny Sebastian Piszko poinformował, że Komisja 
w okresie międzysesyjnym nie pracowała. 

Wobec braku pytań do komisji przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad. 



 

 

Ad. 23 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję, poprosił o zgłaszanie wniosków 
i informacji. Poinformował o korespondencji, która wpłynęła do Rady Gminy. Poinformował również, 
że na styczniowej sesji, przy ustalaniu składów osobowych komisji, zostanie rozpatrzony wniosek klubu 
radnych dotyczący radnego Mateusza Szerlowskiego o powołanie w skład Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji. Od 31 grudnia zacznie obowiązywać nowy statut gminy, który powołuje nowe komisje. Radni 
mają w obowiązku zapoznać się z nowym statutem. 

Zarówno Przewodniczący Rady jak i Wójt Gminy złożyli życzenia noworoczne. Wobec braku zgłoszeń 
do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 24 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak o godzinie 9:48, po wyczerpaniu porządku obrad, 
zamknął sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

 

Protokołowała: 
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